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Przez wiele lat kończycki pałac, będący w posiadaniu prywatnych właścicieli, niszczał. Czy
teraz to się zmieni? O planach obecnie już jedynych właścicieli tego obiektu wraz z
przyległym parkiem, informowaliśmy na łamach naszego portalu. Postanowiliśmy jednak
zobaczyć co od naszej ostatniej wizyty udało się im zrealizować. Pytamy Państwa Lipskich
(właścicieli) o kończący się rok, podsumowujemy, a także o dalsze plany.
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